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1.
Een betrokken inwoner van onze Gemeente gaf bij ons aan dat hij per 
parkeervergunning 4 brieven per jaar van de Gemeente krijgt, dus in dit geval 8 
stuks per jaar, namelijk per vergunning elk half jaar een aankondiging en dan ook 
nog een bevestiging.
 
Als bezuinigingstip voor de Gemeente vroeg hij zich af waarom dit niet digitaal kan.
Vandaar deze vragen:
 
-       Waarom gebeurt dit (nog) niet digitaal? 
 
-       Natuurlijk zijn er altijd mensen die toch liever een brief ontvangen, maar misschien is het 

mogelijk om de vergunninghouder de keuze te geven om de brieven alleen digitaal te 
ontvangen?  

 
 
2.
OP 31-3 konden we in de Limburger lezen 
 
‘Er doen nog geen Limburgse gemeenten mee aan het NK Tegelwippen. Van 30 
maart tot 30 september speelt heel Nederland het NK Tegelwippen. 
Iedereen kan meedoen door tegels te vervangen door groen in zijn eigen (gevel)tuin. 
De ludieke actie moet overheden aansporen om bestrating te vervangen door 
begroeiing, in de vorm van gras of planten. De hoop is dat ook particulieren erdoor 
aan het denken worden gezet.’
 
Waarom heeft Heerlen zich niet aangemeld voor het NK tegelwippen?
Weet u dat aanmelden nog steeds kan en bent u bereid dit alsnog te doen en dit dan 
actief met onze inwoners te delen?

3.
Vorige week tijdens de raadsvergadering hebben we het al over de overlast van 
ratten gehad in Heerlen en u heeft aangegeven er mee bezig te zijn, dit weekend 
ontvingen wij een filmpje (zie screenshot) van een bewoner van de Heerlerbaan 



waar duidelijk een rat op te zien was die zich van de filmer niks aantrok, dus bij deze 
om aan te geven dat een en ander wel urgent is en het probleem op de Heerlerbaan 
dus ook nog steeds aanwezig is. Mocht u nu al een update hebben?, dan horen wij 
dat uiteraard graag...




